
 

Referat bestyrelsesmøde Frederiksbjerg Dagtilbud 
 

Sted: Frederiksbjerg skole, lokale Store Klaus 

 Indgang fra hovedindgang  

Dato: 13.april 2023 

Klokkeslæt: 17.15-19.15 

Mødeleder: Mona Kræmmer Referent: Inger 

Til stede: Mariane, Sine, Camilla, Pia, Randi, Mona, Julie 

Afbud:  Mathilde, Nicholas, Anne Sofie, Jan- Ole, Urd 

Punkter på dagsorden 
Tidsramme Punkt Referat  

17.15-17.25 
Velkommen og evt. kommentarer til 
nyhedsbrev sendt forud for mødet 

Inger  

17.25-19.00 

Princip fra samskabelse og samarbejde – 
hvilke værdier er vigtige for os? 
 
Formål: 
Bestyrelsen arbejder med justering eller ny 
formulering af et dokument der kan være den 
værdimæssige ramme for vores samarbejde om 
vores fælles opgave – kerneopgaven. 
Baggrund: 
Tidligere bestyrelse har udformet et princip for 
samskabelse og samarbejde. Princip skal fungere 
som overordnet værdimæssig ramme for 
afdelingernes arbejde.  

Forberedelse:  
Overvej hvilke værdier du synes er væsentlige i 
samarbejdet mellem forældre og medarbejdere. 

På mødet kommer i til at se det dokument den 
tidligere bestyrelse har formuleret – men vi 
gemmer det til vi er i gang med punktet. 

Vi gennemfører proces. 3 værdier 
vælges – bestyrelsen sætter flere ord 
på de 3 værdier og det vil nu blive 
skrevet udkast. 
Vær obs på at kommentere når 
arbejdsgruppen beder om 
tilbagemelding. 
Bestyrelsen drøfter mulighed for at 
bringe princip med til 
forældremøderne i august – det er 
en oplagt mulighed for at forældrene 
kan opnå kendskab til bestyrelsens 
arbejde. Det vil lette princippets 
mulighed for at være nærværende 
og kendt i afdelingerne. 
 

19.00-19.10 
 

Evt. 
Formål: 
Afklaring om ide med fællesskriv med ønske om 
forbedringer til aula samlet fra dagtilbuddet skal 
prioriteres. 
Afklaring as hvad bestyrelsen kan have af opgave 
ift. ønsket om et fælles skriv. Er det 

Mona indleder punkt. God dialog – 
ender med at bestyrelsen ikke går 
videre med punktet da de 
systemmæssige udfordringer kan 
meldes ind fra afdelinger og 
individuelt. 



 

systemmæssige forbedringer eller dagtilbuddets 
hverdagsbrug på platformen? 
Baggrund: 
Et bestyrelsesmedlem har tidligere haft ide til en 
fælles henvendelse om ønske om forbedringer til 
Aula som platform og system. 
 
 

 

 

  

 

 

   

   

 

 

 

 


